



VENEZ, VOYEZ, VOTEZ !

Architects / Designers : Commerce Design Montréal

Location : Montreal

Time : June

Duration : 2 days

Ressource : <https://designmontreal.com>

Les Prix Commerce Design Montréal ont récompensé 20 tandems commerçant — designer dont le succès témoigne d'une belle complicité. En collaboration avec le Bureau du design, les commerces primés ouvriront leur porte au public de façon toute particulière lors du week-end «Venez. Voyez. Votez!»

De 10 h à 15 h, les samedi et dimanche 13 et 14 juin prochains, commerçants et designers primés joindront leurs forces pour offrir une nouvelle expérience des lieux. Les aficionados pourront rencontrer sur place les designers qui ont imaginé ces aménagements et connaître leurs sources d'inspiration tout en redécouvrant chaque espace sous l'angle du design et de l'architecture.

Ce week-end sera le moment tout désigné pour planifier un circuit en famille, en couple ou entre amis, à pied, à vélo ou en transport collectif, et partir à la redécouverte des quartiers montréalais.

Des rencontres inoubliables marqueront assurément votre parcours.

Les commerçants et designers seront sur place de 10 h à 15 h les 13 et 14 juin, sauf exception

The Prix Commerce Design Montréal reward the combined efforts of 20 merchants and designers who have successfully renovated a Montréal retail business. During the "Veni. Vidi. Vote!" weekend, the winners, in collaboration with the Bureau du design, will be opening their doors to the public for a unique experience.

From 10 a.m. to 3 p.m., Saturday and Sunday, June 13 and 14, award-winning merchants and designers will join forces to offer visitors a new and personal look at their premises. Aficionados will meet the designers behind the imaginative renovations and learn what inspired them as they discover each space from a design and architectural perspective.

The weekend event is the perfect opportunity to plan an outing on foot, by bicycle or on public transit with family, your partner or friends and to rediscover Montréal's neighbourhoods.

The memorable encounters along the way just might encourage you to vote for your favourite business for the People's Choice Award... the perfect finale to a perfect weekend!

Merchants and designers will be on site from 10 AM to 3 PM on June 13-14, except for